
 
 

Αθήνα, 22 Ιουνίου 2025  

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Ανάπτυξης 
Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

Θέμα: «Πλήρης αδράνεια της κυβέρνησης απέναντι στην ακρίβεια 

που στραγγαλίζει τα ελληνικά νοικοκυριά» 

               

Ενώ οι Έλληνες πολίτες ασφυκτιούν από το διαρκώς αυξανόμενο κόστος ζωής, η 

κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας συνεχίζει να πανηγυρίζει για «σταθεροποίηση» 

των δεικτών και στατιστικές ωραιοποιήσεις που δεν απηχούν την πραγματικότητα 

της κοινωνίας. Την ίδια ώρα, η ακρίβεια στα βασικά είδη διατροφής, στα 

καύσιμα, στην ένδυση και την ενέργεια επιμένει, με τις ανατιμήσεις να 

διαμορφώνουν νέα, αβάσταχτα επίπεδα τιμών κάθε μήνα. 

Σύμφωνα με τα επίσημα στοιχεία της ΕΛΣΤΑΤ για τον Μάιο: 

 Η γενική αύξηση του Δείκτη Τιμών Καταναλωτή ήταν +2,5%, 

 Στα τρόφιμα και μη αλκοολούχα ποτά +2,6%, 

 Στην ένδυση και υπόδηση +6,6%, 

 Στη στέγαση +6%. 

 

Τα ποσοστά αυτά έρχονται να προστεθούν σε ήδη αυξημένες τιμές προηγούμενων 

μηνών – άρα ο πληθωρισμός δεν μειώνει τις τιμές, απλώς επιβραδύνει την 

ταχύτητα με την οποία ανεβαίνουν. Παράλληλα, η κυβέρνηση δεν προχωρά σε 

ουσιαστικά μέτρα πάταξης των καρτέλ, ενίσχυσης του ανταγωνισμού ή ελέγχου 

στην εφοδιαστική αλυσίδα. 

Τα νοικοκυριά, ιδιαίτερα της μεσαίας και κατώτερης τάξης, έχουν εξαντλήσει 

κάθε απόθεμα αντοχής, ενώ βλέπουν την αγοραστική τους δύναμη να καταρρέει. 

Η κυβέρνηση μοιάζει αποκομμένη από την πραγματικότητα, όταν Υπουργοί ζουν 

με παροχές, επιδόματα, αυτοκίνητα και οδηγούς, αδυνατώντας να αντιληφθούν τη 

δεινή θέση εκατομμυρίων πολιτών. 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

 

1. Προτίθεται η κυβέρνηση να παρέμβει με ουσιαστικά μέτρα ρύθμισης των 

τιμών στα βασικά είδη διαβίωσης; 

2. Υπάρχει πρόβλεψη για πλαφόν ή άλλες ρυθμιστικές παρεμβάσεις στην 

αγορά τροφίμων και ενέργειας; 

3. Τι πολιτική θα ακολουθήσει το Υπουργείο Οικονομικών για την ενίσχυση 

των πραγματικών εισοδημάτων και την ανάσχεση της διαρκούς απώλειας 

αγοραστικής δύναμης; 

4. Για ποιο λόγο δεν έχουν ενεργοποιηθεί οι μηχανισμοί ελέγχου για την 

καταπολέμηση φαινομένων αισχροκέρδειας και συγκέντρωσης της 

αγοράς; 
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Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:
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5. Σκοπεύει η κυβέρνηση να δώσει βάρος στην ενίσχυση της ελληνικής 

παραγωγής ώστε να περιορίσει την εξάρτηση από εισαγόμενα προϊόντα 

που φέρνουν πληθωριστικές πιέσεις; 
 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
 

Γεώργιος Μανούσος 

Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
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